
ΠΡΑΚΤΙΚΟ 3/2016     

    Πρακτικό συνεδρίασης της Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις  14/06/2016  ημέρα  Τρίτη και ώρα 20.30 μ.μ  

στο Κοινοτικό κατάστημα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  

επιδόθηκε η υπ’ αριθμό 3  132/10-06-2016 πρόσκληση προς όλα τα μέλη της 

Δημοτικής Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                         ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

1. Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                                 

2. Σταύρος Γαγάνης                                          

3. Παγώνα Βερνάδου 

4. Αντωνία Μικρούλη 

5.  Νεκτάριος Κλουβάτος   

Παρόντος  του Δημοτικού υπαλλήλου Βασιλάκη Ευάγγελου , για την τήρηση των 

πρακτικών. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης. 

 Σκεπτικό:5 

Ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέμα: «Προέγκριση καταστήματος υγειονομικού 

ενδιαφέροντος (αναψυκτήριο) Εμμανουήλ Γαγάνη του Νικολάου» 

Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος είπε ότι σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 83 του 

Ν.3852/10 για τη χορήγηση άδειας ίδρυσης λειτουργίας καταστήματος υγειονομικού 

ενδιαφέροντος προηγείται η προέγκριση ίδρυσης λειτουργίας από τη Δημοτική 

Κοινότητα, όταν πρόκειται για κατάστημα ή επιχείρηση που βρίσκεται εντός της 

χωρικής της αρμοδιότητας.  

    Σύμφωνα με την υπ’ αρ. οικ.66174/εγκ.51/29-11-06 του ΥΠΕΣΔΔΑ, η παρούσα 

δεν αποτελεί προσωρινή άδεια λειτουργίας του καταστήματος. 

   Σύμφωνα με το άρθρο 1 της ΚΥΑ ΔΙΑΔΠ/Φ.Α.3.1/21220/01.11.2011 για την άδεια 

ίδρυσης και λειτουργίας ο ενδιαφερόμενος υποβάλλει στον οικείο Δήμο, εντός τριών 

μηνών από τη χορήγηση της προέγκρισης , με δυνατότητα παράτασης για δύο ακόμη 

μήνες, κατόπιν αίτησης-γνωστοποίησης στο Δήμο, όλα τα δικαιολογητικά που  

απαιτούνται. Σε διαφορετική περίπτωση η προέγκριση ανακαλείται. 

 Κατόπιν ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του Συμβουλίου την υπ’ αριθμ. πρωτ. 100/06-06-

2016 αίτηση του  κ. Εμμανουήλ Γαγάνη  σύμφωνα με την οποία ζητείται η 

προέγκριση άδειας ίδρυσης λειτουργίας καταστήματος (αναψυκτήριου) που 



βρίσκεται στη Δημοτική Κοινότητας Ατσιποπούλου και συγκεκριμένα επί της οδού 

Χαράλαμπου Λιανδρή του  οικισμού Ατσιποπούλου. 

  Τα μέλη του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας μετά από διαλογική συζήτηση 

και αφού έλεγξαν τα  δικαιολογητικά και είδαν: 

• Το άρθρο 83 του Ν.3852/2010 

• Το άρθρο 80 του Ν.3463/2006 

• Την εγκύκλιο 59/74896/30.12.2010 ΥΠ.ΕΣ.Α &Η.Δ. 

• Την εγκύκλιο 51/66174/29.11.2006 ΥΠΕΣΔΔΑ 

• Το άρθρο 1. της ΚΥΑ ΔΙΑΔΠ/Φ.Α.3.1./21220/01.11.2011 

• Την αίτηση του Εμμανουήλ Γαγάνη με τα συνημμένα  

      δικαιολογητικά σύμφωνα με την οποία ζητείται η προέγκριση άδειας ίδρυσης  

     λειτουργίας καταστήματος  που βρίσκεται στη Δημοτική Κοινότητα  

     Ατσιποπούλου. 

• Τον προέλεγχο που διενεργήθηκε σύμφωνα με τον οποίο πληρούνται οι 

σχετικές προϋποθέσεις για την ίδρυση του καταστήματος, εξέδωσε ομόφωνα, 

την 5/2016 απόφαση του ως εξής: 

Αριθμός Απόφασης: 5 

                                              ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  

• Προεγκρίνει την χορήγηση άδειας ίδρυσης λειτουργίας καταστήματος  

(αναψυκτήριου), που βρίσκεται στη Δημοτική Κοινότητας 

Ατσιποπούλου, στον Εμμανουήλ Γαγάνη  του Νικολάου. 

• Η παρούσα δεν αποτελεί προσωρινή άδεια λειτουργίας του καταστήματος. 

• Για την άδεια ίδρυσης και λειτουργίας ο ενδιαφερόμενος υποβάλλει στον 

οικείο Δήμο τα δικαιολογητικά  που απαιτούνται εντός τριών μηνών από 

τη χορήγηση της προέγκρισης, με δυνατότητα παράτασης για δύο ακόμη 

μήνες, κατόπιν αίτησης-γνωστοποίησης στο Δήμο, σε διαφορετική  

      περίπτωση η προέγκριση ανακαλείται. 

 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                           Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                                  ΤΑ ΜΕΛΗ 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ            ΒΑΣΙΛΑΚΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ                                          ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ  

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ                                                                                                            ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ 

 

 

 



 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ 3/2016     

    Πρακτικό συνεδρίασης της Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις  14/06/2016  ημέρα  Τρίτη και ώρα 20.30 μ.μ  

στο Κοινοτικό κατάστημα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού  

επιδόθηκε η υπ’ αριθμό 3  132/10-06-2016 πρόσκληση προς όλα τα μέλη της 

Δημοτικής Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                         ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

1. Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                                 

2. Σταύρος Γαγάνης                                          

3. Παγώνα Βερνάδου 

4. Αντωνία Μικρούλη 

5. Νεκτάριος Κλουβάτος   

 

Παρόντος  του Δημοτικού υπαλλήλου Βασιλάκη Ευάγγελου , για την τήρηση των 

πρακτικών. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης. 

 Σκεπτικό:6 

Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέμα «Χωροθέτηση στάσεως λεωφορείων  ΚΤΕΛ στη 

θέση «Παναγιάς Ελιές» του οικισμού Ατσιποπούλου στην είσοδο του κτιρίου του 

Νέου Γυμνασίου και Λυκείου Ατσιποπούλου» 

 Ο Πρόεδρος είπε ότι για την εξασφάλιση της μεταφοράς των μαθητών του νέου 

Γυμνασίου και Λυκείου Ατσιποπούλου κατά τη νέα σχολική περίοδο, είναι 

απαραίτητο να γίνει τροποποίησης της σύμβασης που έχει συνάψει το ΚΤΕΛ με την 

Αντιπεριφέρεια , ώστε να συμπεριλάβει και δρομολόγια λεωφορείων του προς αυτή 

την κατεύθυνση. 

 Για το λόγο αυτό ήλθε σε επικοινωνία με τον αρμόδιο υπάλληλο του ΚΤΕΛ κο 

Μοσχάκη Ηλία ο οποίος του παρέδωσε επί χάρτου αντίγραφο του σχεδιασμού του για 

την εξυπηρέτηση της μεταφοράς των μαθητών του Γυμνασίου και Λυκείου 

Ατσιποπούλου, τον οποίο και έθεσε υπόψη των μελών του Συμβουλίου. 

 Ο Πρόεδρος εξήγησε ότι στο σχεδιασμό αυτό  προβλέπεται  για τη μετάβαση σημείο  

μετεπιβίβασης «Α» στη θέση «Νταμπάκι Πηγάδι» της Παλαιάς Εθνικής Οδού και 



σημείο αποβίβασης στο χώρο έναντι του νέου Γυμνασίου και Λυκείου 

Ατσιποπούλου. 

Για την επιστροφή των λεωφορείων προτείνεται η διαμόρφωση  χώρου στροφής 

εντός ακινήτου ιδιοκτησίας Παπατζανή Χαράλαμπου, έναντι, του κτιρίου του 

Γυμνασίου και Λυκείου Ατσιποπούλου. Στο ίδιο ακίνητο προτείνεται και η 

κατασκευή στεγάστρου αναμονής των μαθητών για την επιστροφή τους. 

 Ο Πρόεδρος είπε ακόμη ότι για το σημείο μετεπιβίβασης στη θέση « Νταμπάκι 

Πηγάδι» της Παλαιάς Εθνικής Οδού το Συμβούλιο μας σε προηγούμενη συνεδρίαση 

του πήρε την υπ’αριθμό 3/2016 απόφαση για τη χωροθέτηση στο σημείο αυτό 

στάσεως του ΚΤΕΛ, ενώ για την αγορά ή απαλλοτρίωση του ακινήτου Παπατζανή 

Χαράλαμπου, το Συμβούλιο έχει πάρει την υπ αρ.16/2015 απόφαση την οποία και 

έχει υποβάλει στον Δήμο. 

 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος είπε ότι για να εξασφαλιστεί η νομιμότητα της κίνησης 

των λεωφορείων του ΚΤΕΛ προς την κατεύθυνση αυτή είναι ανάγκη να χωροθετηθεί 

μια στάση έναντι του κτιρίου του Γυμνασίου και Λυκείου Ατσιποπούλου στη θέση 

που το ΚΤΕΛ προτείνει την κατασκευή του στεγάστρου αναμονής των μαθητών. 

Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη σε ψηφοφορία και τα μέλη  

του Συμβουλίου της  Δημοτικής Κοινότητας μετά από διαλογική συζήτηση:  

  

Αριθμός Απόφασης 6 

 

                                          ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

 Συμφωνεί με την εισήγηση του Προέδρου της Δημοτικής Κοινότητας για την 

χωροθέτηση  στάσης ΚΤΕΛ στη θέση  «Παναγιάς Ελιές» του οικισμού 

Ατσιποπούλου, έναντι της εισόδου του κτιρίου του Νέου Γυμνασίου και Λυκείου 

Ατσιποπούλου και τη διαβίβαση της απόφασης στην αρμόδια υπηρεσία 

 

  

 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                  ΒΑΣΙΛΑΚΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ                 
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Παρόντος  του Δημοτικού υπαλλήλου Βασιλάκη Ευάγγελου , για την τήρηση των 

πρακτικών. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης. 

 Σκεπτικό:7 

Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέμα «Επαναφορά των απομακρυνθέντων κάδων 

απορριμμάτων από τη διασταύρωση των οδών Γρηγορίου Λαμπράκη και Αγίου 

Ιωάννη» 

  Ο Πρόεδρος είπε ότι την 6/04/2016 η κα Σταυρουλάκη Μαρία και άλλοι κάτοικοι 

της περιοχής Αγίου Ιωάννη  του οικισμού Ατσιποπούλου, υπέβαλλαν αίτηση στην 

υπηρεσία καθαριότητας του Δήμου και ζήτησαν την απομάκρυνση των κάδων 

απορριμμάτων από τη διασταύρωση των οδών Αγίου Ιωάννη και Χαριλάου 

Τρικούπη, γιατί κατά τη γνώμη τους συγκεντρώνονταν εκτός αυτών απορρίμματα τα, 

οποία ρύπαιναν το περιβάλλον και δημιουργούσαν μια απαράδεκτη εικόνα στην 

περιοχή, όπου η ίδια διατηρεί ενοικιαζόμενες κατοικίες κατά  την τουριστική περίοδο. 

Η υπηρεσία καθαριότητας του Δήμου απομάκρυνε και μετέφερε τους κάδους σε άλλη 

θέση, σε απόσταση 250 μέτρων με συνέπεια να μην εξυπηρετείται ένας μεγάλος 

αριθμός κατοίκων του συνεκτικού τμήματος του οικισμού Ατσιποπούλου, στην 



πλειοψηφία τους μεγάλης ηλικίας, τα οποία είναι υποχρεωμένα να διανύουν πολύ 

μεγαλύτερη απόσταση μέχρι το νέο σημείο και για το λόγο αυτό διαμαρτύρονται 

έντονα για την απομάκρυνση των κάδων και ζητούν την άμεση επαναφορά τους στο 

αρχικό σημείο. 

 Στη συνέχεια ο πρόεδρος είπε ότι θεωρεί δίκαιη τη διαμαρτυρία των κατοίκων και γι’ 

αυτό εισηγείται να επανέλθουν οι κάδοι στο αρχικό τους σημείο υπό τον όρο ότι θα 

επιλεγούν κάδοι που θα είναι σε πολύ καλή κατάσταση , θα έχουν οπωσδήποτε 

κάλυμμα και θα καθαρίζονται συχνά . 

Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη σε ψηφοφορία και τα μέλη  

του Συμβουλίου της  Δημοτικής Κοινότητας μετά από διαλογική συζήτηση:  
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                                          ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

 Συμφωνεί με την εισήγηση του Προέδρου της Δημοτικής Κοινότητας για την 

επαναφορά των κάδων στην αρχική θέση υπό τις προϋποθέσεις που αναφέρονται 

στην εισήγηση του και τη διαβίβαση της απόφασης στην αρμόδια υπηρεσία του 

Δήμου Ρεθύμνης. 

 

 

 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                  ΒΑΣΙΛΑΚΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ                 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Όταν ολοκληρώθηκε η συζήτηση των θεμάτων ημερησίας διάταξης ο πρόεδρος 

προχώρησε στην ενημέρωση των μελών του Τ.Σ της Δημοτικής Κοινότητας για τα 

ακόλουθα θέματα: 

 

1. Χρηματοδότηση από το ΕΣΠΑ του 2
ου

 Δημοτικού Σχολείου 

Ατσιποπούλου. 

Την 2
α
 Ιουνίου 2016 υπογράφηκε από τον κο Περιφερειάρχη η 

απόφαση για την ανέγερση του. Εκτιμούμε ότι εντός του Ιουλίου θα 

έχει προκηρυχθεί δημοπρασία και μέχρι τέλους Οκτωβρίου να 

αρχίσουν οι εργασίες ανέγερσης του. 

2. Λειτουργία της 1
ης

 και 2
ης

 τάξης του Λυκείου Ατσιποπούλου. 

Γίνονται προσπάθειες από τη Διεύθυνση Δευτεροβάθμιας 

Εκπαίδευσης και το τμήμα Παιδείας του Δήμου για τον ορισμό 

Διευθυντή και τον εξοπλισμό του, ώστε να είναι έτοιμο να 

λειτουργήσει στη νέα σχολική περίοδο. 

3. Μεταφορά μαθητών του νέου Γυμνασίου και Λυκείου Ατσιποπούλου 

      Είναι  ανάγκη να γίνει τροποποίηση της σύμβασης μεταξύ του ΚΤΕΛ   

      και της Αντιπεριφέρειας ώστε να περιλάβει και την περιοχή αυτή.  

      Εμείς εμπλεκόμαστε στο θέμα της χωροθέτησης των απαιτούμενων  

      στάσεων σε συνεργασία με  το ΚΤΕΛ. 

4. Αίτημα του 2
ου

 ΕΠΑΛ για την κατασκευή πεζοδρομίου στον Κόμβο 

Ατσιποπούλου από τη στάση του Αγίου Αντωνίου μέχρι την 

υπεραγορά  LIDL. 

Η περιφέρεια απέρριψε  το αίτημα και αντί αυτού καθόρισε ότι είναι 

αναγκαίο να εφαρμοστεί η αρ. 15288/24-11-2008 απόφαση του 

Νομάρχη Ρεθύμνης που προβλέπει τη χωροθέτηση στάσης στη Δυτική 

πλευρά του ακινήτου που στεγαζόταν το Γυμνάσιο Ατσιποπούλου και 

σήμερα το 2
ο
 ΕΠΑΛ. Η Κοινότητα εξασφάλισε αντίγραφο αυτής της 

απόφασης και εντός των ημερών θα υποβάλλει έγγραφο στο Γραφείο 

κυκλοφοριακών θεμάτων της τεχνικής υπηρεσίας  του Δήμου για την 

τοποθέτηση του σχετικού σήματος και για την οριζόντια και κάθετη 

σήμανση του. 

 

 



 

5. Εκκρεμούντα θέματα αρμοδιότητας ΔΕΥΑΡ (ύδρευση-αποχέτευση-

όμβρια). 

Την 26
η
 Μαΐου 2016 ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΡ κος Θεοδωράκης 

Βασίλειος, κάλεσε σε συγκέντρωση τους προέδρους των Τοπικών 

Κοινοτήτων της περιοχής και συζήτησε μαζί τους τα σπουδαιότερα 

προβλήματα που απασχολούν κάθε τοπική κοινότητα. Ο Πρόεδρος της 

Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου κατέθεσε πίνακα για όλα τα 

προβλήματα και έργα που είναι ανάγκη να γίνουν στην περιοχή. 

Συζητήθηκε ακόμη το πρόβλημα που παρουσιάζεται με τη μη 

εξόφληση των λογαριασμών από τους καταναλωτές της ύδρευσης και 

της άρδευσης και αναγνώστηκε ανακοίνωση της Υπηρεσίας. 

6. Εκκρεμούντα θέματα που αφορούν ακίνητα και δρόμους της 

Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

α. Αποδοχή δωρεάς οικοπέδου Σταγάκη στη Δυτική πλευρά του 1
ου

 

Δημοτικού Σχολείου Ατσιποπούλου.  

Έχουν συγκεντρωθεί όλα τα απαιτούμενα δικαιολογητικά και γίνεται 

προσπάθεια για την υπογραφή του συμβολαίου από τη 

συμβολαιογράφο κα Στεφανάκη. 

β. Αγορά ακινήτου στη θέση «Λεπιδόλακκος» στη Δυτική πλευρά του 

νέου Γυμνασίου και Λυκείου Ατσιποπούλου ιδιοκτησίας Βασιλικής 

Γεωργίου Δαλέντζα.  

Έχει εγκριθεί η αγορά του με απόφαση το Δ.Σ. Γίνεται  προσπάθεια 

για τη συγκέντρωση των δικαιολογητικών για την υπογραφή του 

συμβολαίου από τη συμβολαιογράφο κα Ανδρουλάκη. 

γ. Αγωγή για την τακτοποίηση ακινήτου στη θέση «Πλατέ Στράτα» 

που ανήκει στην Κοινότητα αλλά εμφανίζεται σαν αγνώστου 

ιδιοκτήτη στο Κτηματολόγιο.  

Έχει γίνει μέτρηση από μηχανικό του Δήμου, αλλά δεν έχει ασκηθεί 

αγωγή. Καταβάλλεται προσπάθεια για την άσκηση αγωγής. 

δ. Αγορά υπολοίπου τμήματος της ιδιοκτησίας Σαουνάτσου που 

εμφανίζεται σαν αγνώστου ιδιοκτήτη στο κτηματολόγιο. 

 Έχει εκδικαστεί η αγωγή αλλά δεν έχει ακόμη εκδοθεί η απόφαση. 

 

 



7. Υπογραφή σύμβασης με Βερνάδου Εμμανουέλλα για την μελέτη 

ανέγερσης του μνημείου πεσόντων στη μάχη του Ατσιποπούλου κατά 

την επανάσταση του Θερίσσου. Αναμένεται η αποστολή σχεδίου 

σύμβασης από τη μελετήτρια για την υπογραφή και την υποβολή της 

μελέτης προσαρμοσμένης στο οικόπεδο Σαουνάτσου. 

8. Παρουσίαση μελέτης του καθηγητή ΕΜΠ κου Βλαστού για την 

ανάπλαση της Παλαιάς Εθνικής οδού από το στρατόπεδο μέχρι τον 

οικισμό Ατσιποπούλου.  

Σε συνεδρίαση του Δ.Σ. έγινε παρουσίαση και παραλαβή της μελέτης 

«Συνδυασμένη Πολεοδομική και κυκλοφοριακή στρατηγική για 

βιώσιμη ανάπτυξη της πόλης του Ρεθύμνου», μέρος της οποίας είναι 

και η σύνδεση των οικισμών του Ατσιποπούλου με το Ρέθυμνο. Ο κος 

Βλαστός παρέδωσε μελέτη εφαρμογής για την ανάπλαση της Παλαιάς 

Εθνικής Οδού από το στρατόπεδο μέχρι το ξενοδοχείο «ΠΑΝΘΕΟΝ», 

ενώ για το τμήμα της που περιλαμβάνεται μεταξύ των ορίων του 

συνεκτικού τμήματος του οικισμού Ατσιποπούλου   μόνο προμελέτη. 

Επειδή η ανάπλαση αυτού του τμήματος επιλύει το κυκλοφοριακό 

πρόβλημα του οικισμού ο κος Πρόεδρος με παρέμβαση του 

ενημέρωσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ότι είναι ανάγκη να 

επισπευσθεί η μελέτη αυτού του τμήματος και είπε ότι εφόσον δεν 

γίνει από τον κο Βλαστό να ανατεθεί σε άλλο μελετητή. 

      

 

 

 

       

 

 


